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Prace związane z przebu-
dową drogi 631 powinny zostać 
zakończone do końca czerwca 
2015 roku. Zgodnie z założe-

niami projektu zostały wycięte 
już drzewa. Wartość inwestycji 
to  45 799 250,88 zł brutto. 

(dokończenie na str. 7)

Rowy zagrożeniem dla 
kierowców

Droga 631 to jedna z najbardziej uczęszczanych arterii obrze-
ży Warszawy. Obecnie trwają tam prace związane z przebudową 
infrastruktury podziemnej oraz budową nasypu projektowanej 
drugiej jezdni. Pojawiają się jednak przy tej okazji liczne utrud-
nienia.

Troska o dzieci 
czy kiełbasa wyborcza?

Na ostatnią, wrześniową sesję Rady Miejskiej w Wołominie przy-
gotowano dwie uchwały intencyjne – stanowiska w sprawie utwo-
rzenia nowych oddziałów w Szpitalu Powiatowym w Wołominie. 

Pierwsze stanowisko do-
tyczyło poparcia inicjatywy 
pn. „Chirurgia dziecięca dla 
Wołomina”, mającej na celu 
utworzenie w wołomińskim 
szpitalu oddziału chirurgii 
dziecięcej. W uzasadnieniu 
stanowiska podkreślono, że 
jest to inicjatywa społeczna 
zapoczątkowana przez rodzi-
ców, których dzieci doznały 
urazu i osobiście zostały do-
tknięte brakiem takiego od-
działu lub chociażby punktu 
pierwszej pomocy i diagno-
styki w powiatowym szpi-
talu. Dodajmy, że obecnie 
najbliższy oddział chirurgii 
dziecięcej jest w szpitalu przy 
ul. Niekłańskiej w Warszawie 

i  tam kierowane są potrzebu-
jące pomocy dzieci z powiatu 
wołomińskiego.   

Zdaniem wnioskodawców 
uchwały intencyjnej, punkt 
pierwszej pomocy w szpi-
talu wołomińskim jest „jak 
najbardziej potrzebny, wręcz 
niezbędny”. W przypadku po-
wstania punktu, na miejscu 
udzielana byłaby pierwsza 
pomoc, a w razie konieczno-
ści mały pacjent będzie trans-
portowany do odpowiedniej, 
specjalistycznej placówki. 
W przypadku zaś uruchomie-
nia oddziału chirurgii dzie-
cięcej, wszelka pomoc byłaby 
udzielana na miejscu. 

(dokończenie na str. 7)

„Bomba” wybuchła 26 
września, kiedy kolej – po 
spotkaniu z zainteresowanymi 
samorządami – opublikowała 
komunikat o zmianie części 
założeń do wielkiej inwestycji 
kolejowej na trasie Warszawa – 
Białystok.

Nerwowo na chwilę zrobiło 
się w całym powiecie, ponieważ 

biurokraci z PKP Polskie Linie 
Kolejowe SA wydali tylko lako-
niczne oświadczenie, z którego 
nie wynikało dokładnie, o jakie 
5 „obiektów inżynieryjnych” tak 
naprawdę chodzi. Prawda osta-
tecznie okazała się bolesna dla 
Kobyłki, zrezygnowano rów-
nież z trzech zadań na odcinku 
z Tłuszcza do Sadownego.

- Niestety, co muszę przy-
znać jeszcze dziś z niedowie-
rzaniem, informacje dotyczą 
Miasta Kobyłka, a mianowi-
cie wyłączenia z projektu mo-
dernizacji linii E75 - budowy 
wiaduktu przy przystanku 
Kobyłka Ossów, tunelu przy 
przystanku Kobyłka i ponad 
2 km nowych dróg dojaz-

dowych do tych obiektów. 
Z  informacji uzyskanych od 
inwestora wynika, że moder-
nizacja samej linii kolejowej 
(dwa dodatkowe tory, nowe 
perony i wejścia na nie) ma 
być wykonana – powiedział 
„Regionalnej” Piotr Grubek, 
wiceburmistrz Kobyłki.

2. rocznica otwarcia Bazarku Ząbki
11 października 2014 (sobota)

Zapraszamy wszystkich mieszkańców i klientów do wspólnego świętowania i zabawy!
W programie: grill, atrakcje dla dzieci (m.in. dmuchany zamek), konkurs z nagrodami dla klientów.

Stowarzyszenie Bazar Ząbki

Kto zawinił?
Po tak szokującej lokalną 

społeczność informacji, któ-
ra dodatkowo pojawiła się w 
ogniu kampanii wyborczej, 
natychmiast pojawiły się próby 
znalezienia winnego takiej sy-
tuacji. Zdaniem władz miasta, 
głównym powodem były inten-
sywne protesty mieszkańców.

- Rezygnacja z budowy 
jest głównie skutkiem prote-
stów Stowarzyszenia Nasza 
Ziemia z Kobyłki, wspierane-
go przez sympatyków kobył-
kowskiego koła Mazowieckiej 
Wspólnoty Samorządowej 
oraz pojedynczych mieszkań-
ców naszego miasta. Pismo 
- protest przeciwko budowie 
wiaduktu w Ossowie wraz z 
drogami dojazdowymi, popar-
te listą z prawie 1,5 tys podpi-
sami spowodowało, że spełnił 
się najczarniejszy z możliwych 
scenariuszy – mówi wicebur-
mistrz Grubek.

(dokończenie na str. 3)

Nieładne sztuczki wyborcze Szlaban dla Kobyłki
Zamiast nowoczesnych obiektów inżynieryjnych – wiaduktu przy przystanku Ossów i tune-

lu pod torami przy głównym przystanku, Kobyłka dostanie  dwa archaiczne przejścia kolizyjne 
z dróżnikiem i szlabanami. PKP PLK podpisały aneks do umowy z wykonawcą, oznaczający 
wycofanie się z tych projektów.

Dotarliśmy do osoby, 
która była pierwszym pełno-
mocnikiem tego komitetu. 
Okazał się nią mieszkaniec 
Warszawy, pan Witold Grze-
gorz Strzeszewski. Kilka dni 
temu komitet z przyczyn for-
malnych zmuszony był zmie-
nić swojego pełnomocnika 
(urzędnik, w tym przypadku 

Witold G. Strzeszewski, pra-
cownik urzędu dzielnicy Pra-
ga Północ nie może pełnić 
takiej funkcji). Zastąpił go …
Andrzej Perkowski, postać 
zupełnie nowa w lokalnej 
polityce samorządowej. Ba, 
mało kto wie, kim jest ten 
pan i skąd się wziął. 

(dokończenie na str. 3)

Tak głęboki rów przy samej jezdni może w zimie być bardzo nie-
bezpieczny

Zaczęła się kampania przed wyborami samorządowymi i na-
tychmiast pojawiły się próby zaszkodzenia konkurencji brzydkimi 
metodami. W Ząbkach pojawił się komitet wyborczy „przypadko-
wo” wykorzystujący nazwisko urzędującego burmistrza.
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Sprzedam bezpośrednio nowy dom wolnostojący 
143 m kw., Stary Dybów, gmina Radzymin  

www.stropbud.pl         Tel. 602 353 644

Wśród przybyłych na 
uroczystość gości znaleźli się 
między innymi: starosta Piotr 
Uściński, dyrektor Departa-
mentu Rolnictwa i Rozwoju 
Obszarów Wiejskich Urzędu 
Marszałkowskiego Radosław 
Rybicki, wójt Gminy Poświęt-

ne Jan Cymerman, prof. dr. 
hab. Witold Modzelewski, 
radni gminy Poświętne, radni 
Powiatu Wołomińskiego, Sto-
warzyszenie I Pułku Ułanów 
Krechowieckich z Kobyłki 
pod dowództwem rotmistrza 
Andrzeja Michalika, kam-
pania honorowa z Pierwszej 
Warszawskiej Brygady Pan-
cernej z Wesołej pod dowódz-

twem porucznika Krzysztofa 
Świadka, Kluby Motocyklowe 
„Radwany Czasu” z Wołomi-
na, „Rajd Katyński” z Powiatu 
Wołomińskiego, „MotoCud” 
z Radzymina, przedstawiciele 
Stowarzyszenia Rodu Kiela-
ków, radny Powiatu Mińskie-

go Witold Kikolski, grupa 
rowerowa z Sulejówka, którą 
przyprowadził żołnierz nie-
złomny, więzień polityczny 
Ryszard Mikołajczuk wraz z 
Marią Milewską i społecznym 
organizatorem Wojciechem 
Kisielem oraz młodzież z Na-
rodowego Sulejówka.

Obchody rozpoczęły się 
od mszy św. Polowej, którą 

celebrował ks. proboszcz Bro-
nisław Janiszewski z parafii 
Pustelnik, z udziałem Orkie-
stry Wojskowej z Siedlec. 

Dalsza część uroczysto-
ści odbyła się przy pomniku, 
gdzie wygłoszono przemó-
wienia, odczytany był Apel 

Poległych przez kpt. Sebastia-
na Kosteckiego oraz złożono 
wiązanki kwiatów. Na zakoń-
czenie uroczystości młodzież 
ze szkoły podstawowej im. 
mjr. H. Dobrzańskiego ps. 
„Hubal” w Zabrańcu przed-
stawiła program artystyczny. 

Opr. Wydział EKiP

W dniach 27-29 września 1939 r. zmierzający na pomoc Warszawie mjr ze swoim oddzia-
łem zatrzymał się w majątku w Krubkach. Tu dowiedział się o kapitulacji stolicy i tu postanowił 
nie złożyć broni, lecz udać się na południe. Nazwany ostatnim żołnierzem II Rzeczypospolitej i 
pierwszym partyzantem II Wojny Światowej jest bohaterem - legendą o patriotyzmie i oddaniu 
sprawom Ojczyzny.

Pamięć o Hubalu
W niedzielę, 28 września br. w majątku Państwa Modzelewskich w Krubkach Górkach odby-

ła się uroczystość upamiętniająca 75. rocznicę pobytu mjr. Henryka Dobrzańskiego pseudonim 
„Hubal”. Tegoroczną uroczystość zaszczycił swoją obecnością wnuk mjr.   Dobrzańskiego,Hen-
ryk Sobierajski z małżonką. Organizatorem uroczystości byli Starosta Wołomiński Piotr Uściń-
ski, Wójt Gminy Poświętne Jan Cymerman oraz prof. dr hab. Witold Modzelewski. Któż nie zna tego ame-

rykańskiego dobrodziejstwa, 
które już od ponad dziesięciu 
lat gości w naszych domach? 
Jako zarejestrowani użytkow-
nicy tworzymy sieci i grupy, 
dzielimy się wiadomościami i 
zdjęciami, korzystamy z bar-
dzo przydatnych, a wręcz nie-
zbędnych aplikacji. Ileż to razy 
wdzięczni za przypomnienie 
o ważnych dniach w życiu na-
szych najbliższych i „tych dal-
szych też” przesyłaliśmy jakże 
głębokie, treściwe i ponadcza-
sowe „Sto lat” w dniu ich uro-
dzin. 

Przecież FB jest naszym 
oknem na świat, to tutaj często 
jako pierwsi (zaraz po położnej) 
witamy na świecie nowo naro-
dzone pociechy naszych znajo-
mych, czy wspólnie zażywamy 
słonecznych kąpieli podczas 
wakacyjnych wojaży. 

Jest nas już miliard, lajkują-
cych się, na całym świecie osób 
– to brzmi dumnie.

To dzięki stworzeniu FB 
Mark Zuckerberg został naj-
młodszym miliarderem świa-
ta, zapisując się w kartach 
historii jako Człowiek Roku 
amerykańskiego tygodnika 
Time. 

Jednak serwis stał się ofia-
rą własnego sukcesu, przeko-
nał do siebie również osoby 
dorosłe, które zaczęły zakładać 
konta. Widząc zaproszenia do 
grona znajomych od najbliż-
szej rodziny, nastolatki stwier-
dziły, że czas uciekać w poszu-
kiwaniu innych miejsc w sieci.

Pamiętam, gdy moja naj-
starsza córka miała 10 lat, po-
siadanie konta na FB było jej 
marzeniem. Kreatywnej chęci 
natychmiastowego osiągnięcia 
wymaganego wieku nie moż-
na było nie ulec. Dzisiaj ma 
13 lat i większość jej koleżanek 
posiadając (jeszcze) aktywne 
konta FB korzysta już z innych 
dostępnych portali. 

Tato – mówi - jaka to ra-
dość i gdzie tu wolność jak 
spotykam tu ciocię, dziadka i 
sąsiada (o mnie na szczęście 
nie wspomniała).

Poważnym zagrożeniem 
dla Facebooka staje się Intsta-
gram czy Pinterest, na których 
umieszcza się tylko zdjęcia. Co 

ciekawe coraz większą popu-
larnością cieszy się Snapcahtu 
– portal na którym udostęp-
nione wpisy, zdjęcia i filmy 
widoczne są jedynie przez 
krótki czas – następnie zni-
kają (chyba, że wprawna ręka 
operatora „screenshot’em” je 
przechwyci). 

Szybkie komunikowanie 
umożliwia również What-
sApp, a Ask.fm opiera się na 
zadawaniu krótkich pytań i 
udzielaniu równie zwięzłych 
odpowiedzi. 

Od Facebooka, na ko-
rzyść Twittera, odwraca się też 
część ekspertów zajmujących 
się nowymi technologiami. 
-„Nie jest sexy, nie przyciąga, 
handluje danymi użytkowni-
ków…”,– stwierdza Eryk Mi-
stewicz, szef kwartalnika opi-
nii „Nowe Media”.

Nie masz facebooka nie 
istniejesz – powtarzaliśmy 
jeszcze niedawno, dzisiaj por-
tal Marka ma się nadal dobrze, 
ale nie zdziwię się, jak za jakiś 
czas znajomi będą krzywo się 
patrzyli jak zapytamy się, czy 
są na „Fejsie”.

A Wy kiedy zamierzacie 
przestać korzystać z Facebo-
oka?

Adam Jaczewski

Tato – Facebook 
to obciach!!!  

Już od 2 października w Szkole Podstawowej nr 3 im. Małego Powstańca w Ząbkach przy 
ulicy Kościelnej 3 startuje seria darmowych warsztatów dla kobiet od 28 tygodnia ciąży. Projekt 
przygotowany został przez Towarzystwo Przyjaciół Ząbek pod patronatem Burmistrza Miasta.   
Szkolenia mają uzmysłowić, jak dużo pracy należy wykonać, by zostać dobrym rodzicem.  

  - Szkolenia  odbywają się w pierwszy i trzeci czwartek miesiąca. Obejmują tematy pielęgnacji 
dziecka  i laktacji - tłumaczy Grzegorz Siwek, prezes TPZ.  -Warsztaty poparte będą praktyczny-
mi ćwiczeniami pod okiem Agnieszki Najdy - doświadczonej położnej ze szpitala św. Zofii, która 
na co dzień prowadzi zajęcia w szkole rodzenia. Sesja dwóch zajęć trwających ok. 1,5  przewidzia-
na jest dla 10 par. Chętnych zapraszamy na warsztaty. 

A zapisy odbywają się droga mailową pod adresem tpz@tpz.org.pl.
SK

Świadomi RodziceZ dziećmi stoją: starosta wołomiński Piotr Uściński i wójt Poświętnego Jan Cymerman
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www.skbank.pl 

KREDYT JESIENNY

Kwota kredytu do

Okres kredytowania
nawet do 5 lat

RRSO na dzień 30.09.2014 r. wynosi 15,64% 
przy założeniach: całkowita kwota kredytu 7.500 zł 
Wnioskodawca posiada konto osobiste, okres 
spłaty 24 miesiące, oprocentowanie nominalne 
w skali roku 13,00% (stałe), całkowity koszt 
kredytu wynosi: 1 177,53 zł (prowizja za udzie-
lenie kredytu 1,60% tj. 120,00 zł oraz odsetki 
za cały okres kredytowania 1 057,53 zł), wysokość 
miesięcznej raty równej: 356,56 zł, całkowita 
kwota do zapłaty 8.557,53 zł.

Decyzja kredytowa uzależniona jest od wyniku 
badania zdolności i wiarygodności kredytowej. 
Niniejszy materiał ma wyłącznie charakter rekla-
mowy i informacyjny oraz nie stanowi oferty 
w rozumieniu art. 66 Kodeksu Cywilnego.

Oprocentowanie już od

10,50%
30.000 zł

NOWOCZESNA
BANKOWOŚĆ
SPÓŁDZIELCZA

Wrześniowe zestawienie 
lokat nie pozostawia żadnych 
wątpliwości: SK bank jako naj-
większy bank spółdzielczy w 
Polsce skutecznie konkuruje 
również z bankami komercyj-
nymi. Ranking opublikowany 
na portalu money.pl obejmuje 

lokaty 1-, 3-, 6-, 12- i 24-mie-
sięczne. We wszystkich SK 
bank jest obecny; w dwóch – 
12- i 24-miesięcznej – zajmuje 
pierwsze miejsce, w 6-mie-
sięcznej jest na trzecim, o oczko 
niżej wśród lokat 1-miesięcz-
nych, szóste miejsce, przypadło 

bankowi w zestawieniu lokat 
3-miesięcznych. 

Pełną informację i zesta-
wienie lokat można znaleźć pod 
adresem: http://marketmoney.
pl/sekcje/ranking-lokat-wrze-
sien-2014/

PR

W Ząbkach w dniu 8 wrze-
śnia został zarejestrowany ko-
mitet wyborczy „KWW Per-
kowskiego”. Pierwsze skojarze-
nia prowadzą do obecnie urzę-
dującego i bardzo popularnego 
burmistrza Miasta Ząbki Pana 
Roberta Perkowskiego, w rze-
czywistości jest jednak inaczej.

Inspiratorem założenia 
komitetu okazała się konku-
rencyjna grupa, chcąca wyko-
rzystać popularność nazwiska. 
Sprawa była przedmiotem po-
siedzenia Sądu Cywilnego dla 
Warszawy Pragi Północ w dniu 
18 września, na wniosek obec-
nego włodarza Roberta Per-
kowskiego. Sąd w 24-godzin-
nym trybie wyborczym posta-
nowił zwrócić wniosek, uzna-
jąc, że został on złożony przed-
wcześnie, gdyż Pan Perkowski 
nie był w stanie dostarczyć za-
świadczenia o kandydowaniu. 
Bez znaczenia był fakt, że sto-
sowne zaświadczenie jest w sta-
nie wydać jedynie terytorialna 
komisja wyborcza, która wów-

czas nie była nawet powołana. 
Obecny burmistrz komentuje 
to w następujący sposób: „Ko-
mitet wyborczy KWW Perkow-
skiego został utworzony bez mo-
jej wiedzy i nie mam nic wspól-
nego z powstałą organizacją. 
Jednocześnie oświadczam, że w 
najbliższych wyborach samo-
rządowych będę startował jak  
zwykle z komitetu wyborczego 
Prawa i Sprawiedliwości. Powo-
łanie komitetu z użyciem moje-
go nazwiska ma na celu wpro-
wadzenie w błąd wyborców 
oraz spowodowanie zamiesza-
nia w nadchodzącej  kampanii. 
Potępiam nieuczciwe i kłamli-
we praktyki, których celem jest 
osobista korzyść i satysfakcja 
inicjatorów.”

Burmistrz Robert Per-
kowski piastuje to stanowisko 
od 2006 roku. W wyborach 
samorządowych w 2010 roku 
uzyskał przeszło 70% wynik 
już w pierwszej turze, dekla-
sując pozostałych kandydatów. 
Miasto w trakcie jego kadencji 

dynamicznie zmienia się i roz-
wija, co nawet w ostatnich ty-
godniach zostało zauważone w 
wielu ogólnopolskich rankin-
gach np.: gazeta Rzeczpospolita 
- 18 miejsce; gazeta Wspólnota 
- 8 miejsce; firma consultingo-
wa www.curulis.pl - 2 miejsce 
(wzrost jakość życia), 9 miejsce 
(przemysłowo-gospodarcze). 
W ostatnich latach powsta-
ły różne inwestycje np.: tunel 
drogowy pod torami kolejo-
wymi, najnowocześniejsze w 
Polsce przedszkole, dziesiątki 
ulic, centrum sportu i kultury 
w tym: miejska pływalnia, try-
buna do rozgrywek ligowych w 
piłce nożnej, squash, kręgiel-
nia, MOK i inne. To właśnie 
Miasto Ząbki jako pierwsza 
miejscowość w Polsce urucho-
miło bezpłatną komunikację 
- rozwiązanie, które zyskuje 
coraz większe zainteresowanie 
i popularność w  innych mia-
stach na terenie całego kraju. 

Joanna Wysocka

Lokaty SK banku najlepsze!

Nieładne sztuczki wyborcze

Są już pierwsze protesty

Już kolejny raz okazało się, że SK bank oferuje najbardziej korzystne lokaty na rynku. Potwier-
dza to najnowszy ranking portalu money.pl.

Wszystkim bliskim, kolegom, uczniom, wychowaw-
com i osobom, które uczestniczyły w ostatniej drodze 
Św.  P.  Henryka Patejuka, serdeczne podziękowania 
składa

syn Leszek Patejuk z rodziną 

Redakcja za pośrednic-
twem pana Strzeszewskiego 
próbowała skontaktować się 
z tym tajemniczym osobni-
kiem, ale niestety, do dziś pan 
Andrzej Perkowski nie był ła-
skaw odpowiedzieć. Na nasze 
pytanie, czy pan A.Perkowski 
jest chociaż mieszkańcem Zą-
bek, Witold Strzeszewski rzu-
cił dyplomatycznie: „nie po-
twierdzam, nie zaprzeczam”.

Dodał jedynie, że komitet 
„KWW Perkowskiego” jest 
tworem apolitycznym.

Od całej sprawy odcina 
się radny Tomasz Kalata, bę-
dący jednym z kandydatów 
do fotela burmistrza. 

- Z wielkim zdziwieniem 
przyjąłem od Pani informację, 
że założony na terenie Ząbek 
Komitet Wyborczy Wyborców 
Perkowskiego jest kojarzony 
z moją skromną osobą. Infor-
muję więc, że jestem członkiem 

Komitetu Platformy Obywa-
telskiej RP i nie angażuję się 
w działania jakichkolwiek in-
nych komitetów wyborczych 
- czytamy w piśmie podpisa-
nym przez radnego Kalatę. 

Co więcej, radny poin-
formował nas, że zwrócił się 
do założycieli „KWW Per-
kowskiego” o wycofanie się 
z rejestrowania kandydatów 
na radnych i burmistrza. 
-  Zamierzam kandydować na 
burmistrza Ząbek i uważam, 
że Pan Robert Perkowski, po 
ośmiu latach urzędowania na 
tym stanowisku, nic dobre-
go dla miasta nie zrobi, tyl-
ko coraz bardziej je zadłuży. 
Dlatego też w swoim piśmie 
napisałem, iż nie życzę sobie 
jakiejkolwiek pomocy od ja-
kiegokolwiek innego Komitetu 
Perkowskiego - podsumowuje 
kandydat na burmistrza z ra-
mienia PO.

Całą tą sytuacją jest zbul-
wersowany burmistrz Robert 

Perkowski, który próbował 
interweniować w sądzie, 
uzasadniając, że nazwisko 
„Perkowski”  jest w Ząbkach 
jednoznacznie kojarzone z 
jego osobą. Inny komitet wy-
korzystujący w swojej nazwie 
jego nazwisko wprowadza w 
ten sposób w błąd wyborców. 
I trudno z nim się nie zgo-
dzić. Urzędujący od 8 lat w 
Ząbkach burmistrz, Robert 
Perkowski cieszy się dużą po-
pularnością nie tylko wśród 
mieszkańców. 

Sąd odrzucił jednak po-
zew, gdyż w chwili jego skła-
dania pan Robert Perkowski 
nie był członkiem zarejestro-
wanego komitetu i złożony 
przez niego protest nie mógł 
być rozpatrywany w trybie 
wyborczym. 

Burmistrz zapowiada 
jednak, że dla niego sprawa 
nie jest zakończona. 

Urszula Szaliłow

Z kolei przeciwnicy budo-
wy protestowali nie tyle prze-
ciwko samej budowie, ile kon-
kretnej lokalizacji obu obiek-
tów, zaproponowanej przez 
władze Kobyłki. W przypadku 
wiaduktu w Ossowie, oba-
wiano się zmiany charakteru 
małej ulicy Jasińskiego, przez 
która teraz ma być poprowa-
dzony główny ruch. Sugero-
wano budowę wiaduktu w 
ciągu ul. Poniatowskiego i Na-
poleona, czyli tak jak obecnie 
przebiega przejazd przez tory. 
Również w centrum Kobyłki 
(tunel planowano „w śladzie” 
ul. Orszagha) sprawa rozbija-
ła się o konkretną lokalizację. 
Jak się okazało – brak porozu-
mienia w mieście doprowadził 
do wylania dziecka razem z 
kąpielą.

Szlaban dla Kobyłki
Pozostaje liczyć na cud

Kolejarze skorzystali z pre-
tekstu i jednym aneksem przy-
spieszyli całość już spóźnionej 
inwestycji, rezygnując z anga-
żowania się w kontrowersyjne i 
niepewne terminowo projekty. 
Przedłużające się postępowania 
mogły doprowadzić do braku 
możliwości realizacji i rozlicze-
nia całego, wartego 1,6 mld zł 
projektu w wyznaczonym ter-
minie, a co za tym idzie zwrot 
dofinansowania unijnego.

- Rozumiemy mieszkańców, 
których planowana inwestycja 
kolejowa dotykała bezpośrednio. 
Reprezentowaliśmy ich interesy 

(dokończenie ze str. 1)
(dokończenie ze str. 1)

w rozmowach z PKP PLK. Skła-
daliśmy uwagi, wnioski i podsu-
waliśmy kolei konkretne rozwią-
zania, aby zmniejszyć uciążli-
wość i oddziaływanie inwestycji. 
Będziemy robić wszystko, aby 
spółka PKP PLK nie dzieliła 
miasta i wybudowała brakujące 
skrzyżowania i dojazdy do nich. 
Wierzę, że się to uda – zapowia-
da Piotr Grubek.

Tymczasem już w najbliż-
szych dniach nastąpi znaczne 
przyspieszenie prac torowych 
na modernizowanej trasie. Ko-
lej od 12 października całkowi-
cie zamknie dla ruchu odcinek 
między między Tłuszczem a 
Łochowem. Będzie się tam 
można poruszać wyłącznie za-
stępczą komunikacją autobu-
sową.                                     TS
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Listwy przypodłogowe, cokoły mdf

Moja Gazeta Regionalna: Jest Pani kandydat-
ką  na burmistrza Zielonki z ramienia KWW 
Nowa Zielonka. Co to za twór?
Bożenna Gruszczyńska: Komitet Wyborczy 
Wyborców Nowa Zielonka został zarejestrowany 
Postanowieniem Komisarza Wyborczego w War-
szawie z dnia 2 września 2014 roku. Znaleźli się 
w nim samorządowcy, przedsiębiorcy, finansiści, 
prawnicy, ludzie kultury, służby zdrowia, nauczy-
ciele, wybitni sportowcy i menedżerowie – osoby 
posiadające znaczny dorobek w swojej pracy za-
wodowej jak i społecznej, cieszące się powszech-
nym uznaniem. Ludzie z tej grupy wytypowali 
mnie na kandydata do pełnienia tej zaszczytnej 
roli, jaką jest gospodarz miasta.

Burmistrz potrzebuje wsparcia wśród radnych. 
Czy znane są już nazwiska kandydatów do rady 
miasta?
Kandydatami na radnych do Rady Miasta Zie-
lonka z naszego komitetu są: Jadwiga Bartczak, 
Krzysztofa Kadłubowska, Zofia Noceti-Klepacka, 
Grażyna Słomska, Magdalena Tunkiewicz, Jadwi-
ga Wójcik, Wojciech Bardowski, Robert Deska, 
Leszek Gontarczuk, Dariusz Kała, Eryk Radzi-
szewski i Marek Zgliński. Znakomita większość 
tych osób wie, na czym polega praca w samorzą-
dzie i to właśnie my chcemy ją pobudzić.

Stąd hasło wyborcze: Budzimy samorządność?
Startujemy z hasłem „Budzimy Samorządność”, 
bo nie pora już na eksperymenty, czas na rzetelną 
pracę dla społeczeństwa zielonkowskiego, wspól-
nie z mieszkańcami. Niech wykonują ją osoby, 

które ją znają i są mocno zaangażowane w życie 
społeczne.

Nie jest Pani osobą nową w samorządzie. Przez 
wiele lat pełniła Pani funkcję Skarbnika Gmi-
ny, a wcześniej była Pani również zastępcą na-
czelnika miasta Zielonka.
Jakie są założenia Pani programu wyborczego?
Burmistrz miasta to nie tylko reprezentacja gmi-
ny na zewnątrz, ale przede wszystkim bieżące 
zarządzanie miastem we wszystkich jej sferach 
funkcjonowania. Kandyduję na ten urząd i jeśli 
mieszkańcy obdarzą mnie zaufaniem głosu-
jąc na mnie, będę działać jak dobra, rozsądna i 

Budzimy Samorządność!
Moja Gazeta Regionalna rozmawia z Bożenną Gruszczyńską, kandydatką na burmistrza 
Miasta Zielonka

Bożenna Gruszczyńska
mgr ekonomii
Ekonomista, doradca podatkowy o nr wpisu 
00698, członek zarządu spółki doradczej BUR 
Doradztwo Podatkowe Sp. z o.o. Całe zawodowe 
życie związane jest z Zielonką.
1975-1984 inspektor ds.finansowych i ekono-
micznych Kolejowych Zakładów Automatyki w 
Zielonce;
1984-1990 główna księgowa, sekretarz urzędu i 
zastępca naczelnika Urzędu Miasta w Zielonce;
1990-1993 pełnomocnik komisarza ds. księgo-
wych Mazowieckiego Przedsiębiorstwa Ceramiki 
Budowlanej w Zielonce;
1992-2003 właściciel Kancelarii Doradztwa Po-
datkowego BUR;
2003-2011 Skarbnik Urzędu Miasta w Zielonce;
2011- do dnia dzisiejszego, członek zarządu spół-
ki BUR Doradztwo Podatkowe Sp. z o.o. i doradca 
podatkowy.
Jeden z pionierów doradztwa podatkowego; 
uznana specjalistka ekonomii i prawa podatkowe-
go; założycielka znaczącej kancelarii doradztwa 
podatkowego; wychowawca wielu doradców po-
datkowych i księgowych.

Specjalistka w zakresie wykorzystywania dotacji 
unijnych; tworzenie analiz i wieloletnich prognoz 
na potrzeby biznesu; znawca i analityk budżeto-
wy oraz planowania inwestycyjnego; specjalistka 
ds. kadrowych i oświatowych.
Autorka artykułów o tematyce podatkowej w wy-
dawnictwach branżowych.
Wykładowca w zakresie podatków, w tym VAT w 
jednostkach samorządu terytorialnego.
Wykłady prowadzone przez nią dla gmin i sta-
rostwa m.in. w Płońsku, Mławie, Mińsku Ma-
zowieckim i Radomiu cieszyły się dużym uzna-
niem.

Działalność społeczna - członek OSP, czynny 
uczestnik akcji charytatywnych jak „Wigilijna 
Opowieść”, widowisko wystawiane w Szkole nr 
2 w Zielonce w 2012 r. Czynny udział w akcjach 
„Zielonka Pomaga”- sponsor konkursów i kon-
certów muzycznych organizowanych w Zielonce. 
Pomaga w prowadzeniu różnych fundacji i sto-
warzyszeń, w tym tych, które mają status organi-
zacji pożytku publicznego.
Matka trzech dorosłych i samodzielnych córek.

sprawiedliwa matka, która wie, na co ją stać i jak 
osiągnąć określone cele, aby jej rodzina (miasto) 
funkcjonowało znakomicie. Potrafię tak zorgani-
zować pracę, aby wszystkie sprawy mieszkańców 
były załatwiane szybko, sprawnie i fachowo. Będę 
realizować prawa obywateli do dobrej i spraw-
nej administracji. Każda najdrobniejsza sprawa 
mieszkańca  musi być rozpatrzona zgodnie z pra-
wem, w sposób bezstronny i bez zbędnej zwłoki. 
Chcę również poprawić prawa mieszkańców z 
zakresu praw człowieka. Chodzi tu o sferę zdro-
wia, dobrego i godnego życia. Realizacja tych za-
dań nie wymaga dodatkowych nakładów finan-
sowych tylko dobrej i skutecznej pracy. Takim 

przykładem może być realizowanie zadań z po-
mocy społecznej w oparciu o podwykonawstwo 
organizacji pozarządowych. Poprawa jakości 
funkcjonowania ośrodka zdrowia poprzez wyeli-
minowanie kolejek od bardzo wczesnych godzin 
rannych. Rozwiązaniem może stać się dokony-
wanie zapisów przez telefon, w którym będzie za-
instalowany rejestrator rozmów, zgłoszeń.  Chcę  
podjąć się budowy kapitału społecznego poprzez 
wyodrębnienie budżetu dla inicjatyw lokalnych 
i obywatelskich. Generalnie naszą rolą jest uak-
tywnienie społeczeństwa, wnikliwe słuchanie ich 
potrzeb i w miarę możliwości finansowych - ich 
konsekwentna realizacja.

Kandydatka na burmistrza Zielonki, Bożenna 
Gruszczyńska
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Robotnicza Spółdzielnia Mieszkaniowa „Praga”

Sylwia Kowalska: Na terenie 
Ząbek trwają już prace zwią-
zane z przebudową ciągu ulic 
Wojska Polskiego, Rychliń-
skiego, Szpitalnej, Kocha-
nowskiego i Drewnickiej w 
Ząbkach. 
Artur Murawski:  Inwestycja 
została podzielona na dwa za-
dania. Pierwsze związane jest z 
wykonaniem przebudowy 430 
metrowego odcinka ul. Wojska 

Polskiego. W tym przypadku 
przetarg wygrała firma „BRUK 
– BUD”, Piotr Skoczek z Cele-
stynowa. Drugie wiąże się ze 
sporządzeniem projektu bu-
dowlanego i wybudowaniem 
ronda w miejscu skrzyżowania 
ulic Rychlińskiego, 11 Listopa-
da i Szpitalnej. Ta część wyko-
nywana jest przez Zakład Ro-
bót Drogowych i Inżynieryjno 
- Instalacyjnych KROL, Wło-
dzimierz Królik z Wołomina.
Łączna wartość dwóch zadań 
została wyceniona przez firmy 
budowlane biorące udział w 
przetargu na ponad 1,3 mln zł 
brutto. A dokładnie, pierwsze 

zadanie to koszt w wysokości 
703 341,30 zł, drugie – 637 
755,00 zł.

Przetarg ogłosiło Starostwo, 
ale czy Miasto Ząbki w jaki-
kolwiek sposób wspomaga tę 
inwestycję?
Oczywiście. Miasto Ząbki na 
przebudowę ulicy Wojska Pol-
skiego na odcinku od ronda na 
skrzyżowaniu ulic Wojska Pol-

skiego, Leszyckiego i Norwida 
do ul. Szpitalnej przekazało 
pomoc rzeczową w postaci 
prefabrykatów betonowych, 
czyli: kostki brukowej beto-
nowej, obrzeży betonowych, 
oporników drogowych oraz 
płytek ostrzegawczych dla 
osób niewidomych. Natomiast 
na budowę ronda na skrzy-
żowaniu ulic 11-go Listopa-
da, Rychlińskiego i Szpitalnej 
miasto okazało pomoc finan-
sową, w wysokości do 30% 
poniesionych przez Powiat 
Wołomiński kosztów budowy 
ronda, jednak nie więcej niż 
214.285,00 zł.

Należało rozebrać fragment 
muru i przyległych budynków 
należących do Szpitala dla Ner-
wowo i Psychicznie Chorych 
„Drewnica”. 
Z całą pewnością ten frag-
ment miasta zyska na estetyce.  
Miejsce to niebawem zmieni 
swoje oblicze. Podniesie się też 
jego funkcjonalność. Stanie się 
bardziej przestrzenne, łatwiej 
będzie można się tu przemiesz-
czać. 

Kiedy można spodziewać się 
zakończenia prac budowla-
nych?
Pierwsza część zadania, czy-
li przebudowa ulicy Wojska 
Polskiego, miała zakończyć się 
15 września tego roku, jednak 
przewidujemy około 15-dniowe 
opóźnienie. Rondo, część druga 
inwestycji, ma być ukończona 
do 15 listopada 2014 roku.

Czy jest Pan zadowolony ze 
współpracy Miasta ze Staro-
stwem? 
Jak najbardziej, jesteśmy 
wdzięczni Starostwu za pomoc. 
W tym miejscu chciałbym ser-
decznie podziękować Panu Sta-
roście – Piotrowi Uścińskiemu, 
za owocną współpracę. Doce-
niamy inwestycje, które powiat 
wykonuje na terenie naszego 
miasta. Dziękuję między inny-
mi za  inwestycje w pasie drogo-
wym ulicy Batorego.  

Rozmawiała 
Sylwia Kowalska

Przebudowa dróg powiatowych

Dziczyzna w modzie

Nie ma dnia, aby mieszkańcy Ząbek nie korzystali z dróg powiatowych, zlokalizowanych na terenie 
ich miasta. Dlatego dla ich komfortu oraz bezpieczeństwa bardzo ważny jest stan tych dróg.  Staro-
stwo Powiatowe w Wołominie przy pomocy Miasta Ząbki postanowiło udoskonalić część ulic w dwóch 
etapach. O inwestycji rozmawiamy z zastępcą Burmistrza Miasta Ząbki – Arturem Murawskim.

Mimo że coraz więcej osób 
rezygnuje z mięsa w swojej die-
cie, trudno dyskutować na ten 
temat ze zwolennikami trady-
cyjnej polskiej kuchni, amato-
rami rosołu, kiełbas, pasztetów, 
schabów i steków. Do nas należy 
jednak decyzja, jakie mięso spo-
żywamy.

Artur Świerżewski propo-
nuje dziczyznę jako najzdrow-
sze, bogate w białko, charakte-
ryzujące się niską zawartością 
tłuszczu i wysokimi walorami 
smakowymi, mięso.

Wspaniały pokaz znako-
mitych dań z dziczyzny zapre-

zentowali kucharze z hotelu 
Trylogia w Zielonce: Marcin 
Szklarczyk i Paweł Modzelew-
ski. Jako goście specjalni Artura 
Świerżewskiego swoje propo-

W Centrum MT Polska odbyły się 7. Międzynarodowe Targi 
Wyposażenia Obiektów Noclegowych (17 - 19 września), a jedną 
z atrakcji wystawy była prezentacja potraw z dziczyzny, przygoto-
wana przez wieloletniego szefa kuchni Hotelu Trylogia, członka 
elitarnego Klubu Szefów Kuchni, Artura Świerżewskiego. 

zycje z dziczyzny przedstawili 
również znani szefowie kuchni: 
Robert Sowa, Josef Józek Seelet-
so i Giancarlo Russo.

Na oczach publiczności 
przygotowano wspaniałe dania: 
złocisty rosół z bażanta, comber 
z sarny z borowikami, szynkę z 
jelenia z borówkami, polędwicę 
z łosia z rydzami smażonymi 
na klarowanym maśle i wiele 
innych specjałów. Ubrane w 
stroje ludowe pracownice Skle-
pu Wiejskiego i Hotelu Trylogia 
częstowały gości tymi smakoły-
kami. 

Można było również zaku-
pić na wynos kabanosy i kiełba-
sę z dzika, pasztet z dziczyzny, 
polędwicę i inne wspaniałości.

Kto nie miał okazji, może 
spróbować szczęścia w Skle-
pie Wiejskim w Zielonce przy 
ul.  Poniatowskiego 46a, gdzie 
obok tradycyjnego asortymen-
tu, dostępne są wyroby z dziczy-
zny.                                             US

Na skrzyżowaniu ulic: Rychlińskiego i 11 Listopada budowane 
jest rondo Robert Sowa zaproponował jedno ze swoich dań z dziczyzny. Na zdję-

ciu z Arturem Świerżewskim

Giancarlo Russo (pierwszy z prawej) przygotował comber z sarny z 
borowikami i tagliatelle 
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stara porcelana
kryształowe kieliszki
antyki
meble
żyrandole, lampy
obrazy i in.

Wołomin - Słoneczna
Szosa Jadowska 50 C

tel. 669 26 11 67
www.komisukrysi-antyki.yoyo.pl

Duży wybór - wciąż nowe dostawy!

Koniec Willi Granzowa?

DUŻA CZĘŚĆ NASZEJ PRACY POZOSTAJE 
NIEWIDOCZNA DLA MIESZKAŃCÓW

Odpowiedzialność i współudział w zniszczeniu zabytku ponosi 
zarówno inwestor, jak i Stołeczny Konserwator Zabytków, który wy-
raził zgodę na rozbiórkę nazywając to „techniką konserwatorską” - 
uważają inicjatorzy zwołanej 24 września przez Warszawską Wspól-
notę Samorzadową, konferencji prasowej - radny Jakub Melak i były 
konserwator zabytków, Barbara Jezierska. Konserwator powinien 
nakazać zabezpieczenie oryginalnych reliktów poprzez wzmocnie-
nie zachowanych ścian z bogatą i oryginalną dekoracją z ceramicz-
nych klinkierowych kolorowych płytek. Najlepszym przykładem, 
jak można było maksymalnie zachować oryginalną substancję za-
bytkowego budynku wzmacniając konstrukcją stalową ściany, jest 
Muzeum Pragi przy ul. Targowej.

-Należy zadać pytanie, czy w tym przypadku zostanie złożone 
zawiadomienie do prokuratury o zniszczeniu zabytku i czy urzęd-
nik ustawowo odpowiedzialny za opiekę nad zabytkami Warszawy 
poniesie konsekwencję za swoje działania? Kiedy Prezydent m.st. 
Warszawy i Minister Kultury i Dziedzictwa Narodowego zajmą się 
kolejnymi skandalicznymi decyzjami Stołecznego Konserwatora Za-
bytków, może udałoby się przed wyborami? - pyta Barbara Jezierska, 
w latach 2007-2011 Wojewódzki Konserwator Zabytków.

- Komu potrzebny jest Urząd Stołecznego Konserwatora Zabyt-
ków z przeszło 40-osobową obsadą, bo chyba nie warszawskim za-
bytkom? - pyta Jakub Melak, radny Rembertowa.                         Red.

Skansen w Kuligowie gm. Dąbrówka to wyjątkowe miejsce. 
W  klimacie nadbużańskim przenosimy się do czasu przeszłego: 
życia i pracy naszych przodków. Jest to również lekcja historii dla 
młodego pokolenia. Dzięki zgromadzonym tam obiektom i przed-
miotom jak wiejskie chaty, narzędzia pracy, codziennego użytku, 
możemy poznać życie i zwyczaje ludzi. Budowniczym tego nie-
zwykłego dzieła jest Wojciech Urmanowski. Nietuzinkowy czło-
wiek, który sam stworzył to miejsce i go wyposażył, przy wsparciu 
i życzliwości wójta gm. Dąbrówka, Tadeusza Bulika.

Skansen od wiosny do jesieni tętni życiem. Odbywają się tu 
plenery artystyczne: malarskie, rzeźbiarskie, kowalskie, cykliniar-
skie, hafciarskie, garncarskie itp. Przyjeżdżają setki turystów. Co   
roku zyskuje nowych sympatyków spragnionych historii. W ostat-
nią niedzielę, 28 września, odbyła się impreza na zamknięcie sezo-
nu „Rybka lubi pływać, czyli bużańskie leszcze w Skansenie”. Opra-
wę muzyczną zapewnił koncert Kapeli Ludowej „Przy Fabryczce”.   

Jadwiga Powała

Burzańskie leszcze 
w Skansenie

Tyle pozostało po zabytku. Baner na terenie budowy pokazuje 
jednak, że willa zostanie przywrócona do dawnej świetności

Kolejny raz przy akceptacji niekompetentnych urzędników 
znika zabytek. Tym razem XIX-wieczny eklektyczny budynek 
administracyjny cegielni i zakładów ceramicznych Kazimierza 
Granzowa, wpisany był do rejestru zabytków. Budynek znajdo-
wał się w Rembertowie, który zbyt wielu zabytków nie posiada 
- alarmują radny Jakub Melak i były konserwator zabytków Bar-
bara Jezierska.

Moja Gazeta Regionalna: MZDiZ na co dzień zajmuje się roz-
wiązywaniem bieżących problemów związanych z równaniem  
czy remontami dróg, naprawą oświetlenia, konserwacją placów 
zabaw, pielęgnacją zieleni – to dosyć duży zakres zadań...
Paweł Majewski: Do naszych obowiązków należy wszystko, co jest 
najbardziej widoczne gołym okiem dla mieszkańca – drogi - wszel-
kie naprawy, remonty, konserwacja, ale także dbanie o czystość - za-
miatanie, zbieranie śmieci, prace porządkowe, sadzenie kwiatów, a 
zimą odśnieżanie.  Wiosną i latem koszenie trawników, pielęgna-
cja zieleni, a jesienią konserwacja rowów przydrożnych i wycinka 
drzew. Dbamy też o najmłodszych – naprawiamy place zabaw, 
uzupełniamy piasek w piaskownicach, dokupujemy zabawki, do-
stawiamy ławki. Zapewniamy transport miejski, odpowiadamy za 

przystanki autobusowe i stojaki rowerowe. Jak widać, spoczywa na 
nas duża odpowiedzialność. Obsługujemy ponad 50 tys. mieszkań-
ców, czyli całe miasto i 15 sołectw. Codziennie odbieramy dziesiąt-
ki, a nawet setki zgłoszeń osobistych, telefonicznych lub pisemnych 
od mieszkańców gminy, dotyczących różnego rodzaju wniosków, 
próśb, pytań, czy też informacji z zakresu naszej działalności. Więk-
szość spraw udaje nam się załatwić bardzo szybko, część musi po-
czekać ze względu na ograniczenia kadrowe i sprzętowe. 

W zeszłym roku wprowadzona została ustawa śmieciowa i nowa 
forma rozliczeń z mieszkańcami za odbiór odpadów. Jak wyglą-
da to w gminie Wołomin?
Obowiązek prowadzenia systemu gospodarowania odpadami ko-
munalnymi na terenie całej gminy liczącej ponad 50 tysięcy miesz-
kańców, w tym przyjmowanie od mieszkańców deklaracji i zmian 
deklaracji, korespondencja, rozliczenia i monitowanie w sprawach 
płatności spoczywa na naszym zakładzie. Należy zaznaczyć, że de-
klaracje o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komu-
nalnymi złożyło niemal 93% wszystkich osób objętych systemem, 
z czego tylko 3%  nie zdecydowało się na selektywną zbiórkę odpa-
dów. Dzięki dobrym i stałym kontaktom pracowników z właścicie-

lami nieruchomości poprzez rozmowy telefoniczne, sms-y, e-maile, 
składanie deklaracji, odbiór odpadów oraz wnoszenie opłat z tytułu 
gospodarowania odpadami przebiega bez większych problemów.  
Chcielibyśmy, aby pozostali mieszkańcy, którzy nie wywiązali się 
jeszcze z ustawowego obowiązku złożenia deklaracji i ponoszenia 
opłat, przy naszym wsparciu uczynili to jak najszybciej, aby uniknąć 
niepotrzebnych dodatkowych kosztów egzekucyjnych.

Objął Pan stanowisko dyrektora w styczniu tego roku. Jak Pan 
ocenia pracę zakładu?
Dobra praca zakładu to przede wszystkim zasługa wykwalifiko-
wanych i doświadczonych pracowników. Jest to niezbyt liczna, ale 
bardzo zaangażowana grupa ludzi, którzy nie szczędzą sił i starań, 
żeby ich gmina wyglądała i funkcjonowała jak najlepiej. Duża część 
naszej pracy pozostaje niewidoczna dla mieszkańców, ale zapew-
niam, że gdyby wysłać wszystkich pracowników MZDiZ naraz na 
jedno- lub dwutygodniowy urlop, mieszkańcy gminy z pewnością 
dostrzegliby, jak ważny i niezbędny jest codzienny wysiłek wkłada-
ny przez pracujących tu ludzi w realizowane zadania.

Ostatnio w MZDiZ kontrolę prowadziła Komisja Rewizyjna, 
która miała wiele zastrzeżeń do pracy zakładu.
Kontrola była prowadzona niezgodnie ze Statutem Gminy Woło-
min, a zarzuty pod adresem MZDiZ są nieprawdziwe. Przedstawi-
łem bardzo obszerne wyjaśnienia zarówno komisji rewizyjnej, jak 
i pozostałym radnym, ale uznali, że dotarły one już po czasie i nie-
stety nie byli nimi zainteresowani. To ciekawe, zwłaszcza że sama 
komisja naruszyła wiele przepisów Statutu Gminy dotyczących za-
sad i trybu prowadzenia kontroli, w tym w szczególności sama nie 
dochowała żadnego z określonych w Statucie terminów.
To, że Komisja na żadnym etapie procedowania nie była zaintere-
sowana uzyskaniem ode mnie pisemnych wyjaśnień, mogłoby su-
gerować, że protokół sporządzony był z już z góry założoną tezą, 
która znalazła wyraz w przedwczesnym wystąpieniu pokontrolnym 
Komisji.
Wprawdzie zakres kontroli nie obejmuje okresu mojej pracy w 
Miejskim Zakładzie Dróg i Zieleni (kontrola objęła lata 2012 – 2013 
– red.), a stawiane przez Komisję niepotwierdzone zarzuty nie do-
tyczą mnie osobiście, to jednak sytuacja ta jest bardzo krzywdząca 
i niesprawiedliwa dla pozostałych pracowników Zakładu, którzy 
wykazywali i wykazują nadal bardzo duże zaangażowanie w spra-
wy utrzymania infrastruktury całej gminy, utrzymania porządku 
i czystości, utrzymania zieleni, utrzymania całej sieci dróg gmin-
nych, funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami, opieki 
nad bezdomnymi zwierzętami i wielu innych zadań realizowanych 
przez jednostkę na co dzień, przy stosunkowo skromnych siłach i 
środkach. 

OB

Ponad 20 wyremontowanych ulic i chodników na terenie miasta i gminy za blisko 4 mln zł, 2 tysiące decyzji administracyjnych, 
konserwacja 100 km rowów, 5,5 tysiąca latarni oświetlających ulice, parki, miejsca pamięci – to tylko część zasług niespełna 
2-letniej pracy Miejskiego Zakładu Dróg i Zieleni w Wołominie.

O sytuacji w MZDiW rozmawiamy z dyrektorem zakładu, Pawłem Majewskim
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KOMUNIKAT
POWIATOWEJ KOMISJI WYBORCZEJ

W WOŁOMINIE
Powiatowa Komisja Wyborcza w Wołominie, powołana postanowieniem 
Komisarza Wyborczego w Warszawie z dnia 22 września 2014 r., podaje 
informację o swoim składzie, siedzibie oraz terminach przyjmowania zgłoszeń 
kandydatów na radnych do Rady Powiatu Wołomińskiego:

SKŁAD POWIATOWEJ KOMISJI WYBORCZEJ W WOŁOMINIE:
Przewodniczący:   sędzia Zbigniew Dzięgielewski
Zastępca Przewodniczącego:  Iwona Truszkowska-Pielka
Członkowie:    Norbert Jarosz
     Elżbieta Kiszko
     Mateusz Postek
     Przemysław Smołuch
     Krzysztof Szulim

SIEDZIBA POWIATOWEJ KOMISJI WYBORCZEJ W WOŁOMINIE:
budynek Starostwa Powiatowego w Wołominie
05-200 Wołomin, ul. Prądzyńskiego 3
(wejście C – od strony urzędu miasta /przyziemie/ pomieszczenia naprzeciwko 
windy)
tel.:   22 787-43-01 (03) wew. 136
fax:  22 787-34-19
e-mail:  pkw@powiat-wolominski.pl 

HARMONOGRAM DYŻURÓW KOMISJI:
przyjmowanie zgłoszeń kandydatów na radnych
30 września 2014 r. (wtorek)  godz. 16.00 – 18.00
1 października 2014 r. (środa)  godz. 17.00 – 19.00
2 października 2014 r. (czwartek)  godz. 17.00 – 19.00
3 października 2014 r. (piątek)   godz. 18.00 – 20.00
6 października 2014 r. (poniedziałek) godz. 14.00 – 20.00
7 października 2014 r. (wtorek)  godz. 15.00 – 24.00

Zadanie jest współfinanso-
wane ze środków Regionalnego 
Programu Operacyjnego Woje-
wództwa Mazowieckiego na lata 
2007-2013.  W lutym tego roku 
na zlecenie Mazowieckiego Za-
rządu Dróg Wojewódzkich w 
Warszawie wykonawca, czyli 
firma Skanska, rozpoczęła bu-
dowę drogi na dwukilometro-
wym odcinku od granicy węzła 
z projektowaną drogą ekspreso-
wą S-17 - tzw. „Węzeł Zielonka” 
do granicy miasta Warszawa. 
Prace nabierają rozpędu. Jednak 
pojawia się kilka niepokojących 
spraw. Między innymi głębokie 
rowy od strony Zielonki, które 
będą stwarzać wyraźne niebez-
pieczeństwo dla kierowców, 
zwłaszcza w okresie zimowym. 

- Obecnie na całym odcinku 
prowadzone są roboty drogowe, 
więc budowane są jednocześnie i 
ekrany i oświetlenie - mówi Mo-
nika Burdon, rzecznik prasowy 
Mazowieckiego Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Warszawie. 
-  Co do rowów, to inwestycja 
realizowana jest zgodnie z pro-
jektem. Są one niezbędne dla 
tego rodzaju inwestycji, posłużą 

odwodnieniu drogi, rowy budo-
wane są zgodnie z przepisami 
szczegółowymi - kontynuuje  
rzecznik MZDW. 

- Ścieżka rowerowa powsta-
nie wzdłuż  całej długości prze-
budowywanego odcinka w obu 
kierunkach. Zgodnie z umową 
prace powinny zostać zakończo-
ne do końca czerwca 2015 roku 
- wyjaśnia.  

Podobne rozwiązanie czy-
li głębokie rowy zastosowano 
przy budowie długo oczekiwa-
nego przedłużenia ul. Strażac-
kiej - ulicy Zabranieckiej, na 
odcinku łączącym Rembertów 
z Targówkiem Przemysłowym.
Szybko okazało się jednak, że 
był to wybór niefortunny. Kilka 
poważnych wypadków drogo-
wych spowodowało, że podję-
to decyzję o zasypaniu rowów. 
Oby sytuacja nie powtórzyła się 
i dopiero jakaś tragedia nie wy-
musiła na inwestorze zmian w 
realizowanym projekcie.
 Podobną technikę melioracji 
stosowano za komuny. Jest to 
zapewne najtańszy i najszybszy 
sposób odwodnienia, ale czy 
bezpieczeństwo podróżnych na 
tym nie ucierpi? 

SK

Troska o dzieci 
czy kiełbasa wyborcza?

O drugiej uchwale inten-
cyjnej napiszemy za chwilę, 
bowiem właśnie ta pierwsza 
wywołała ogromne emocje 
wśród radnych. Przede wszyst-
kim pytano o wnioskodawców 
projektu uchwały, którymi 
okazali się radni: Emil Wia-
trak, Wojciech Plichta, Marek 
Górski, Grzegorz Szewczyk, 
Janusz Krawczyk, Rafał Biały 
i Andrzej Żelezik. Inicjatywę 
pokrótce przedstawił Marek 
Górski, nie był jednak w stanie 
odpowiedzieć na dociekliwe 
pytania radnego Dominika 
Kozaczki, który chciał wie-
dzieć m.in. czy wołomiński 
szpital ma podpisany kontrakt 
na usługi z zakresu chirurgii 
dziecięcej, czy trzeba będzie 
zakupić nowy sprzęt medycz-
ny, jaki będzie koszt utworze-
nia nowego oddziału. Konkret-
ne pytania i nijakie odpowiedzi 
– tak wyglądała dyskusja w 
poważnym i jakby nie było, po-
trzebnym temacie. 

W pewnym momencie 
wszystko zostało sprowadzo-
ne do kampanii wyborczej, 

jak zauważył radny Kozaczka: 
„Panowie, jesteście żenujący, 
wszystko sprowadzacie do 
kampanii”. Radny zapropo-
nował także, żeby za uchwałą 
intencyjną szło zobowiązanie 
finansowe, mianowicie, zapro-
ponował, żeby Gmina Woło-
min przeznaczyła na utworze-
nie oddziału chirurgii dzie-
cięcej 2 mln zł w budżecie na 
2015  r. Wniosek Kozaczki nie 
zyskał jednak  akceptacji rad-
nych. Wiceburmistrz Sylwe-
ster Jagodziński tłumaczył, że 
uchwała jest intencyjna i ma je-
dynie wyrazić wolę utworzenia 
oddziału chirurgii dziecięcej w 
wołomińskim szpitalu. Podob-
nie zdania był Marcin Dutkie-
wicz. - Jest intencja, chcemy, 
żeby powstał ten oddział i trze-
ba namaścić organ prowadzący 
(tj. Powiat Wołomiński), żeby 
lobbował w tej sprawie - prze-
konywał. 

Radny Igor Sulich miał od-
mienne zdanie. - Nazwę rzecz 
po imieniu – to kiełbasa wybor-
cza – skwitował radny Sulich, 
po czym przedstawił uzasad-
nienie swojej opinii, m.in. pytał 
o inicjatorki tego przedsięwzię-

cia, (Elżbieta Radwan, Emilia 
Oleksiak - przyp. red.), o doku-
menty świadczące, że NFZ jest 
przygotowany na uruchomie-
nie nowego oddziału w szpi-
talu w Wołominie, o poparcie 
powiatu wołomińskiego, który 
jest organem prowadzącym 
szpitala. 

Podczas dyskusji na temat 
oddziału chirurgii dziecięcej 
padały zdania w rodzaju: „robi 
pan wodę z mózgu wszystkim 
i ludziom na tej sali…”, czy 
„bije pan pianę, robi kampanię 
wyborczą”. Radny Zbigniew 
Paziewski podsumował to w 
taki sposób: „Dwiema rękami 
jestem trzy razy za, ale wniosek 
jest kiepsko przygotowany.” 

Ostatecznie stanowisko zo-
stało przyjęte i to nawet jedno-
głośnie. Jednak towarzysząca 
mu dyskusja była co najmniej 
niesmaczna. Ale taki teraz czas, 
że wszystkim wszystko kojarzy 
się z wyborami. 

Oddział geriatryczny 
zgodnie i bez emocji 

Zgodnie i bez emocji zosta-
ła podjęta druga uchwała inten-
cyjna – stanowisko w sprawie 

Rowy zagrożeniem 
dla kierowców

(dokończenie ze str. 1)
(dokończenie ze str. 1)

poparcia inicjatywy „Oddział 
geriatryczny dla Wołomina”. 
Tutaj wnioskodawca uchwa-
ły, wiceprzewodniczący rady 
Krzysztof Wytrykus był obecny 
na sali obrad, mógł zatem sam 
przedstawić inicjatywę. A spra-
wa jest jasna – społeczeństwo 
się starzeje w bardzo szybkim 
tempie, w gminie Wołomin 
mieszka obecnie ponad 7 tys. 
osób powyżej 65 roku życia. 
Tymczasem oddziałów geria-
trycznych brakuje, w całej Pol-
sce jest ich zaledwie 35 z około 
750 łóżkami. Dlatego właśnie 
pojawiła się inicjatywa, żeby w 
Szpitalu Powiatowym w Woło-
minie uruchomić oddział ge-
riatryczny. – Pomysł nie pojawił 
się dzisiaj – mówił Krzysztof 
Wytrykus – Już od dwóch lat 
WOŚP zbiera pieniądze na ten 
cel. Pierwsze reakcje były takie: 
jak to, teraz nie będziecie zbie-
rać na dzieci, tylko dla starszych. 
A prawda jest taka, że osoba 
osiemdziesięcioletnia nie mają-
ca rodziny, ma wielki problem z 
funkcjonowaniem. Ja nie chodzę, 
nie zbieram podpisów, tylko za-
dzwoniłem do WOŚP i dostałem 
informację, że środki na ten cel 
są na koncie. Potrzebna jest tyl-
ko wola ze strony starosty jako 
przedstawiciela organu prowa-
dzącego dla szpitala  i poparcie 
naszego działania.                             

Agata Bochenek
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Zasłużony dla Wołomina Nowy zespół przedszkolny  
w Zagościńcu 

Od października 
wygodniej 

w Rembertowie

Informacja o zbiórce odpadów zielonych, wielkogabarytowych
oraz sprzętu elektrycznego i elektronicznego

Harmonogram odbioru odpadów w 2014 roku

Odpady należy wystawić przed posesję do godz. 600 w dniu zbiórki odpadów
według załączonego harmonogramu

Informacja o zbiórce odpadów zielonych, wielkogabarytowych
oraz sprzętu elektrycznego i elektronicznego

Harmonogram odbioru odpadów w 2014 roku

Informacja o zbiórce odpadów zielonych, wielkogabarytowych
oraz sprzętu elektrycznego i elektronicznego

Harmonogram odbioru odpadów w 2014 roku

Data Rodzaj odpadów Miejsce odbioru 

4 października 
 

gabaryty + zużyty sprzęt elektryczny  
i elektroniczny 

Cięciwa, Czarna, Duczki, Helenów, 
Leśniakowizna, Lipinki, Majdan, Mostówka, 
Nowe Grabie, Ossów, Stare Grabie, Turów, 
Zagościniec 

29 października gabaryty + zużyty sprzęt elektryczny 
 i elektroniczny 

Północna część Miasta Wołomina (od torów 
kolejowych: Mironowe Górki, Nafta, Nowa Wieś, Sławek, 
Wołominek), Nowe Lipiny, Stare Lipiny  

30 października gabaryty + zużyty sprzęt elektryczny  
i elektroniczny 

Południowa część Miasta Wołomina  
(od torów kolejowych): Centrum, Kolonia Gródek, Lipiny 
B, Os. Lipińska, Os. Niepodległości, Partyzantów, 
Słoneczna,  

   

25 października odpady zielone (trawa, liście) Wołomin (w całości) 

27 października odpady zielone (trawa, liście) Cięciwa, Czarna, Duczki, Helenów, 
Leśniakowizna, Lipinki, Majdan, Mostówka, 
Nowe Grabie, Nowe Lipiny, Ossów, Stare 
Grabie, Stare Lipiny, Turów, Zagościniec 

15 listopada odpady zielone (trawa, liście) Wołomin (w całości) 

17 listopada odpady zielone (trawa, liście) Cięciwa, Czarna, Duczki, Helenów, 
Leśniakowizna, Lipinki, Majdan, Mostówka, 
Nowe Grabie, Nowe Lipiny, Ossów, Stare 
Grabie, Stare Lipiny, Turów, Zagościniec 

Wołomińscy radni jednogłośnie 
podjęli uchwałę w sprawie przyzna-
nia tytułu „Zasłużony dla Wołomina” 
Krzysztofowi Milczarkowi, dyrektoro-
wi I LO im. Wacława Nałkowskiego w 
Wołominie. Wniosek w sprawie uho-
norowania wieloletniego dyrektora 
złożyli absolwenci I LO. W uzasad-
nieniu podkreślono, że „Pan Krzysztof 
Milczarek jest pedagogiem z wielolet-
nim doświadczeniem. Od ponad dwu-
dziestu lat naucza biologii w I LO im 
Wacława Nałkowskiego w Wołominie. 
Lekcje prowadzi zawsze z pasją i po-
czuciem powołania. Jego uczniowie 

biorą udział w konkursach i olimpia-
dach, odnoszą sukcesy na egzaminach 
maturalnych, następnie dostają się na 
studia medyczne i przyrodnicze na 
najlepszych uczelniach w kraju. Pan 
Krzysztof Milczarek jest nauczycie-
lem wymagającym, niekiedy surowym 
wobec swoich wychowanków, zawsze 
jednak sprawiedliwym. Nauczanie jest 
jego pasją, miłością do nauk biologicz-
nych i przyrodniczych potrafi  zainte-
resować nawet najbardziej opornych 
licealistów.” Tytuł zostanie przyznany 
25 października, podczas uroczystości 
obchodów 70-lecia I LO. AB

Rada Miejska w Woło-
minie jednogłośnie poparła 
uchwałę w sprawie utwo-
rzenia publicznego zespo-
łu przedszkolnego na rok 
szkolny 2014/2015 w Szkole 
Podstawowej w Zagościńcu.  
Zespół przedszkolny będzie 
prowadził działalność cztery 
dni w tygodniu, od ponie-
działku do czwartku, cztery 
godziny dziennie. Zajęcia 
dydaktyczno-wychowawczo-

-opiekuńcze  będą odbywać 
się w grupie liczącej maksy-
malnie 16 dzieci. Wszystkie 
te zajęcia będą bezpłatne, ro-
dzice będą ponosili wyłącznie 
opłatę za posiłek. Informacja 
o utworzeniu zespołu przed-
szkolnego jest ważna szcze-
gólnie dla rodziców dzieci 
trzy- i czteroletnich, bo wła-
śnie dzieci w tym wieku będą 
przyjmowane do nowej pla-
cówki.  AB

Informacja Burmistrza 
Miasta Ząbki
o ogłoszeniu pierwszego 
przetargu ustnego 
nieograniczonego na 
wydzierżawienie stanowisk, 
pod sprzedaż kwiatów 

doniczkowych i zniczy, na terenie sąsiadującym 
z cmentarzem położonym w Ząbkach 
przy ul. Ch. Andersena.

Pełna treść ogłoszenia i szczegółowe informacje 
dostępne są na stronie bip.zabki.pl (w zakładce 
Przetargi) oraz w Referacie Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami Urzędu Miasta Ząbki, przy ul. 
Wojska Polskiego 10, tel. (22) 51-09-746/748.

Burmistrz Miasta Ząbki
Robert Perkowski

 

ZAKŁAD DOSKONALENIA ZAWODOWEGO
w WARSZAWIE 

ODDZIAŁ w RADZYMINE                      
ul. Komunalna 6

ZAPRASZA MIESZKAŃCÓW Z TERENÓW 
WIEJSKICH GMINY RADZYMIN A TAKŻE 

POZOSTAŁE GMINY Z OBSZARU 
OBJĘTYM DZIAŁANIEM LGD PZZ NA 

BEZPŁATNE SZKOLENIE

Komputer dla dorosłych 
w stopniu średnio 
zaawansowanym

Szkolenie obejmuje 150 godzin
Szczególnie zapraszamy kobiety 

i mężczyzn w wieku 50 +,

Szczegółowe informacje dostępne są 
w siedzibie Oddziału

w Radzyminie przy ul. Komunalnej 6; 
telefon: (22) 786 63 10

„Europejski Fundusz Rolny na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich: Europa inwestująca 
w obszary wiejskie.”  Szkolenie  współfinansowany jest ze środków Unii Europejskiej 

w ramach osi 4 – LEADER z zakresu małych projektów w ramach działania 413 
"Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju osi 4 - LEADER”  

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013
Instytucja Zarządzająca Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 - 

Minister Rolnictwa i Rozwoju Wsi

Wraz z początkiem października Zarząd Trans-
portu Miejskiego – po konsultacjach z mieszkańcami 
Rembertowa oraz dzielnicowymi radnymi – wprowadzi 
zmiany w kursowaniu lokalnych linii autobusowych. 

4 października rozpocznie kursy całotygodniowa 
linia 225, która zastąpi linię 325 kursującą obecnie w dni 
robocze. Autobusy linii 225 będą obsługiwały tę samą 
trasę, co linia 325: GOCŁAW – Fieldorfa – Ostrobram-
ska – Marsa – Chełmżyńska – Strażacka – Czwartaków 
– MOKRY ŁUG. 
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KANCELARIA DORADZTWA 
PRAWNEGO I PODATKOWEGO

Skłodowscy 
Wiedza i Finanse 
sp. z o.o.

Buchalter 
Skłodowscy sp. j.
Skłodowscy sp. z o.o.

www.honestus.pl
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Porady Księgowo-Prawne

Praktyki absolwenckie 
bez ZUS?

W krainie absurdów Pogotowie w Rembertowie

Praktyki absolwenckie 
może odbywać osoba, która 
ukończyła co najmniej gim-
nazjum oraz w dniu rozpo-
częcia praktyk nie ma ukoń-
czonego 30 roku życia.

Jak długo mogą trwać prak-
tyki absolwenckie?

Umowa o praktyki absol-
wenckie nie może być zawarta 
na okres dłuższy niż trzy mie-
siące.

Dodatkowe informacje:
•	wysokość miesięcznego 

przychodu z tytułu praktyk 
absolwenckich nie może 
przekraczać dwukrotności 
minimalnego wynagrodze-
nia za pracę brutto (w 2014 
r. jest to 3360,00 zł);  jeżeli 
absolwent ma prawo do za-
siłku dla bezrobotnych, nie 
straci go, idąc na praktyki, 
pod warunkiem, że otrzy-
mywany dochód z praktyk 
nie przekroczy połowy mi-
nimalnego wynagrodzenia 
za pracę (w 2014 r. jest to 
840,00 zł brutto); umowa o 
praktykę nie może dotyczyć 
pracy szczególnie niebez-
piecznej,

•	jeżeli praktyka wykonywana 
jest nieodpłatnie, umowę 
można rozwiązać na piśmie 
w każdym czasie, jeżeli jest 
odpłatna,  można ją rozwią-
zać za 7-dniowym wypowie-
dzeniem,

•	absolwent odbywając prak-
tykę, nie podlega ubez-
pieczeniom społecznemu 
 i zdrowotnemu  u praco-
dawcy,

•	odbywanie praktyk stano-
wi uzasadnioną przyczynę 
niezgłoszenia się w wyzna-

czonym przez powiatowy 
urząd pracy terminie w 
celu przyjęcia propozycji 
odpowiedniej pracy lub in-
nej formy pomocy propo-
nowanej przez urząd lub w 
innym celu wynikającym z 
ustawy, w tym potwierdze-
nia gotowości do podjęcia 
pracy (należy przedstawić 
właściwemu powiatowemu 
urzędowi pracy umowę o 
praktykę  absolwencką),

•	pracodawca, u którego absol-
went odbywa  praktyki, jest 
obowiązany na jego wniosek 
wystawić na piśmie zaświad-
czenie o wykonywanej pracy 
i umiejętnościach nabytych 
w czasie odbywania prak-
tyki,

•	pracodawca, który przyj-
muje absolwenta na prak-
tykę, jest zobowiązany do 
zapewnienia – na zasadach 
dotyczących pracowników 
– bezpiecznych i higienicz-
nych warunków odbywania 
praktyki, w tym również wy-
dania odpowiednich środ-
ków ochrony indywidualnej 
według potrzeb.

Podstawa prawna:
1. ustawa z dnia 17 lipca 2009 
roku o praktykach absolwenc-
kich,
2. ustawa z dnia 20 kwietnia 
2004 r. o promocji zatrudnie-
nia i instytucjach rynku pracy. 
 

Stan prawny na dzień 
25.08.2014

opracowała: 
Halina Raszka vel Rzepa

Kancelaria Podatkowa 
Skłodowscy

O dziwnej sytuacji pisali 
do MGR nasi Czytelnicy z Zie-
lonki. Realizowany na przeło-
mie sierpnia i września remont 
chodników przy ul. Waryńskie-
go nie objął zjazdów do posesji. 
Co bardziej przedsiębiorczy 
mieszkańcy umawiali się na do-
datkowe roboty z wykonawcą 
miejskiej inwestycji, opłacając 
dodatkową usługę we własnym 
zakresie. Skąd to zamieszanie?

Jak dowiedzieliśmy się w 
Urzędzie Miasta Zielonka, rze-
czywiście podczas remontu 
części chodnika na ul. Waryń-
skiego wymianie podlegały wy-
łącznie istniejące części chodni-
ka, z wyłączeniem zjazdów na 
posesje. 

Wszystkiemu winne prze-
pisy drogowe, które mówią 
jednoznacznie, że „budowa 
lub przebudowa zjazdu należy 
do właściciela lub użytkowni-
ka nieruchomości przyległych 
do drogi, po uzyskaniu, w dro-
dze decyzji administracyjnej, 
zezwolenia zarządcy drogi na 
lokalizację zjazdu lub przebu-
dowę zjazdu...” z zastrzeżeniem, 

że  tylko „w przypadku budowy 
lub przebudowy drogi (łącznie 
z nawierzchnią ulicy - przyp. 
red.) budowa lub przebudowa 
zjazdów dotychczas istniejących 
należy do zarządcy drogi”.

Jednym słowem, jeżeli gmi-
na wykonuje przebudowę całej 
drogi i zmienia nawierzchnię 
ulicy, to może wykonać także 
wjazdy na posesję. Jeżeli wy-
konuje tylko remont chodnika, 

to zgodnie z Ustawą o drogach, 
zjazdów nie ma prawa wy-
konać. W efekcie, w Zielonce 
zjazdy nie zostały wykonane, 
ponieważ byłoby to złamaniem 
prawa.

- W ocenie Urzędu Mia-
sta zapisy ustawowe są w tym 
miejsce kuriozalne i należy jak 
najszybciej doprowadzić do ich 
zmiany w Sejmie – usłyszeliśmy 
w zielonkowskim magistra-
cie. Trudno się nie zgodzić, ale 
faktem jest też, że można było 
precyzyjniej poinformować za-
interesowanych mieszkańców o 
kuriozalnym przepisie. Zaosz-
czędziłoby to niepotrzebnych 
domysłów.                                 TS

Maksym Figat jest doktoran-
tem na Politechnice Warszaw-
skiej. Od wielu miesięcy orga-
nizuje w Rembertowie, bardzo 
interesującą inicjatywę - darmo-
we korepetycje z matematyki. 
- Nie są to zwykłe korepetycje. 

Wyróżniają się przede wszystkim 
tym, że na cotygodniowe zajęcia 
przychodzi kilkanaście osób po-
trzebujących oraz 7 nauczycieli. 
Część z osób pomagających w 
tym przedsięwzięciu to nauczy-
ciele matematyki, absolwenci 
Politechniki Warszawskiej, ab-
solwenci matematyki na UW, 
a jest nawet 4 doktorantów. 
Wśród nich finaliści olimpiad 
fizycznych, konkursów matema-
tycznych oraz bardzo zdolni ma-
tematycy - zapewnia Maksym 
Figat. - Zajęcia są skierowane do 
młodzieży, która chce rozwijać 
swoje matematyczne umiejęt-
ności, a nie stać jej na prywatne 
zajęcia z matematyki. Skupiamy 

się na odnalezieniu prawdziwych 
talentów matematycznych. Ale 
zanim to nastąpi, musimy pomóc 
naszym podopiecznym nadrobić 
zaległości, wlać w ich serca na-
dzieję i ufność,  ... że matematyka 
wcale nie jest taka zła. Że matmy 

można się uczyć z uśmiechem i 
radością - dodaje.

- Mam nadzieję, że dzięki 
tej inicjatywie, ktoś uwierzy, że 
istnieją bezinteresowni ludzie. 
A ludzie zastanawiający się, jak 
być dobrym katolikiem, zdobędą 
impuls i dzięki tego typu działa-
niom zaczną działać i pomagać 
innym - podsumowuje Maksym 
Figat.

Korepetycje odbywają się 
w każdy poniedziałek o godz. 
19.00, w sali parafialnej przy ul. 
Grzybowej.

Zainteresowanych udziałem 
w zajęciach odsyłamy do linka: 
https://www.facebook.com/ma-
tematycznepogotowie?ref=hl

Jeżeli gmina wykonuje przebudowę całej drogi, może wy-
konać także wjazdy na posesję. Reperując chodnik, wjazdów 
naprawić nie może. Ofiarami bezsensownego prawa padli 
mieszkańcy Zielonki Bankowej.

Na zajęciach w ostatni poniedziałek było 11 prowadzących oraz 
15 uczniów

Turniej siatkówki w Kobyłce

Rock Live Team w Zielonce

W sobotę i niedzielę (4-5 października) w hali przy ZSP nr 2 
w Kobyłce odbędzie się turniej siatkarski z udziałem czterech dru-
żyn seniorskich. To jeden z ostatnich sprawdzianów drużyny MOS 
Wicher Kobyłka przed rozpoczynającym się niebawem sezonem III 
ligi.

W sobotę, 18 października o godz. 16:00 rusza V edycja Rock 
Live Zielonka. Impreza odbędzie się w Sali Widowiskowej Ośrod-
ka Kultury i Sportu w Zielonce, przy ul. Łukasińskiego 1/3. 

Koncert tym razem będzie mieć charakter charytatywny, mu-
zycy grają dla Oli Piotr, która jako dziesiąte w kolejności dziecko 
wybudziła się w Klinice Budzik po 9-miesięcznej śpiączce spo-
wodowanej wypadkiem komunikacyjnym. W tym roku wystąpi 
osiem zespołów, wybrzmi sześć godzin muzyki! 

Więcej na https://www.facebook.com/rocklivezielonka?re-
f=hl  i www.regionalna.waw.pl

Tak wyglądają wjazdy do posesji, których mieszkańcy nie zapła-
cili wykonawcy z własnej kieszeni
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ANKARO
Ząbki, ul. Górnośląska 40
Tel./fax: (22) 781 72 52

kom. 501-730-682
www.oknaankaro.com.pl

PROMOCJE 
DO 35%

parapety, żaluzje, rolety

OKNA

Podczas  "Fighting Night" w Ząbkach oprócz walk odbyła się również licytacja na rzecz Patryka Ro-
manika, mieszkańca Ząbek chorego na porażenie mózgowe. Wśród szczęśliwców z wielkim sercem i 
gestem znalazł się m.in. Adam Jaczewski (na zdjęciu z Patrykiem), rzecznik Starostwa Powiatowego 
w Wołominie, któremu udalo się wylicytować rękawice Damiana Omielańczuka. Na zdjęciu rów-
nież jeden ze sponsorów, Janusz Krajewski, firma Real (pierwszy z prawej)

W Rembertowie powstanie żłobek 

Dzielnica Rembertów jest 
już jedyną dzielnicą Warszawy, 
w której nie ma ani jednego 
publicznego żłobka. Rodzice 
maluszków, jak dotąd muszą ra-
dzić sobie sami w sprawowaniu 
opieki nad swoimi pociechami, 
aż do osiągnięcia przez małych 
mieszkańców wieku przed-
szkolnego. Na szczęście już 
wkrótce się to zmieni. Podczas 
XCI sesji Rady Miasta st. War-
szawy radni podjęli dwie istotne 
uchwały: w sprawie zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finan-
sowej na lata 2014-2024 oraz w 

sprawie zmian w budżecie na 
2014r. Tym samym przekazali 
na budowę pierwszego publicz-
nego żłobka w Rembertowie 
niebagatelną kwotę 5,5 mln zł. 

- Decyzja radnych o przy-
znaniu środków na budowę 
żłobka w Rembertowie to naj-
lepsze zwieńczenie mojej półto-
rarocznej pracy w Rembertowie, 
jakie mogłem sobie wymarzyć – 
mówi burmistrz dzielnicy Kac-
per Pietrusiński. – Inwestycja ta 
pozwoli zlikwidować fatalne za-
późnienie cywilizacyjne, jakim 
w mojej ocenie jest brak żłobka 

w dzielnicy, a także w dużym 
stopniu ułatwi życie młodym ro-
dzicom – dodaje. 

Żłobek powstanie pomię-
dzy ulicami Cyrulików i Fisze-
ra. Jeszcze w tym roku zostanie 
ogłoszony przetarg na zaprojek-
towanie i wykonanie inwestycji. 
Budowa ruszy najprawdopo-
dobniej na wiosnę i potrwa 
prawie dwa lata. Zatem jesienią 
2016r. rembertowskie malu-
chy będą już mogły korzystać z 
pierwszego, publicznego żłobka 
w dzielnicy.

 Agnieszka Pieńczuk

Już za dwa lata w Rembertowie powstanie żłobek, w którym znajdzie się 150 miejsc dla maluchów. 
Dzięki staraniom burmistrza dzielnicy Kacpra Pietrusińskiego, Rada Miasta st. Warszawy, podczas 
obrad 25 września, przekazała na ten cel 5,5 mln zł. Prace nad tą inwestycją ruszą jeszcze w tym roku.

Ofi cjalnego otwarcia fe-
stynu rodzinnego dokonał 
prezes OSP Równe dh Robert 
Przesmycki, a gości powitała 

gospodyni tego terenu, sołtys 
p. Hanna Wronka. W części ar-
tystycznej wystąpiły gościnnie 
panie ze Stowarzyszenia Miło-
śników Sulejowa gmina Jadów. 

Ziemniaczane święto w Równem
W niedzielę, 21 września w miejscowości Równe gm. Strachówka, już po raz piąty, na placu przed 

miejscową strażnicą OSP odbył się festyn rodzinny „Dzień Ziemniaka – 2014”. Na imprezę objętą 
patronatem Wójta Gminy Strachówka licznie przybyli mieszkańcy z Gminy Strachówka oraz goście 
honorowi.

Następnie zaprezentował się 
zespół ludowo – artystyczny 
pań z  KGW Równe „Równie-
nianki”. Kolejnymi atrakcjami 

niedzielnego popołudnia były 
konkursy ziemniaczane. 

Nagrody dla wszystkich 
uczestników konkursów ufun-
dowała Gmina Strachówka.

Poczęstunek na tegorocz-
nym festynie serwowały  jak 
zwykle niezawodne panie z 
KGW Równe, przygotowane 
specjały kulinarne cieszyły 
podniebienia najwytrawniej-
szych nawet smakoszy.

Po wszystkich tych atrak-
cjach uczestnicy uroczystości 
zaproszeni zostali do wspól-
nego biesiadowania przy 
muzyce DJ. Mirka i zabawa 
trwała do późnych godzin 
wieczorowych.

Tegoroczny festyn ro-
dzinny „DZIEŃ  ZIEMNIA-
KA – 2014” w sołectwie Rów-
ne został dofi nansowany dzię-
ki sponsorom: Gospodarstwu 
Rolnemu pp. Hanny i Piotra 
Wronka zam. Równe, właści-
cielom Sklepu spożywczo - 
przemysłowego p. Małgorzaty 
Wierzba z Równego, Kołu  
Gospodyń Wiejskich   Równe. 

HW, RP

W pojedynkach wieczoru 
wystąpili mistrzowie świata 
kickboxingu Dorota Godzi-
na i Kamil Ruta oraz Łukasz 
Wichowski w walce o pas 
międzynarodowego Mistrza 
Polski.

Podczas wieczoru odby-
ło się sześć walk, w tym trzy 
najważniejsze: starcie Kami-
la Ruty (Wicher Kobyłka) – 
Przemysława Żak (X Fight). 
Kamil wygrał w I rundzie, a 
Dorota Godzina (Grupa DSF 
Kickboxing Team) walczy-
ła z Kamilą Hermanowską 
(56 kg) z klubu KS Nadstal 

w formule Kickboxing K-1 
rules o Puchar Burmistrza 
Ząbek. Walka zakończyła się 
jednogłośnym zwycięstwem 
Doroty Godziny. Walką wie-
czoru był pojedynek o tytuł 
zawodowego młodzieżowe-
go Mistrza Polski w formule 
contact kat. 81 kg. Do walki 
stanęli Tomas Neupauer ze 
Słowacji oraz Łukasz Wi-
chowski X Fight Piaseczno, 
zawodnik „Grupy DSF Kick-
boxing Team”. Runda trzecia 
zakończyła się przed czasem, 
Łukasz Wichowski zdobył pas 
mistrzowski. 

W trakcie Gali licytowane 
były koszulki i rękawice byłych 
mistrzów, aby pomóc choremu 
Patrykowi, mieszkańcowi Zą-
bek. Zebrane pieniądze trafi ły 
bezpośrednio do rąk rodziców 
Patryka i przeznaczone zostaną 
na jego rehabilitację. Zlicytowa-
no koszulki Marcina „Różala” 
Różalskiego, Karoliny Kowal-
kiewicz, Przemka Salety oraz 
rękawice Damiana Omielań-
czyka.  Sponsorem Głównym 
i organizatorem imprezy była: 
Grupa DSF Serwis Profesjo-
nalny, zaś współorganizatorem 
Miasto Ząbki.                          JW

Ząbki Fight Nights 2014
W sobotę, 27 września w hali sportowej Gimnazjum Nr 2 w Ząbkach odbyła się  Gala Sportów 

Walki pod nazwą „Ząbki Fight Nights 2014”. W ringu zmierzyli się najlepsi zawodnicy kickboxingu 
w naszym kraju.  

Dn. 2 października 2014 r. 

OGŁOSZENIE 
o przystąpieniu do sporządzania Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Klembów

Na podstawie art. 11 pkt 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym (t.j. Dz. U. z 2012 poz. 647, ze zm.) zawiadamiam o podjęciu przez Radę Gminy w 
Klembów uchwały nr XLVII.413.2014 z dnia 31 lipca 2014 r. w sprawie przystąpienia do sporzą-
dzenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Klembów.

Zainteresowani mogą składać wnioski dotyczące studium.
Wnioski należy składać na piśmie w siedzibie Urzędu Gminy Klembów, 05-205 Klembów, 

ul. Gen. Fr. Żymirskiego 38, w terminie do dnia 12.11.2014 r.
Wniosek powinien zawierać nazwisko, imię, nazwę i adres wnioskodawcy, przedmiot wnio-

sku oraz oznaczenie nieruchomości, której dotyczy. 
Na podstawie art. 39 ust. 1 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji 

o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach od-
działywania na środowisko (t.j. Dz. U. z 2013 poz. 1235 ze zm.) zawiadamiam o przystąpieniu do 
przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania na środowisko w tym sporządzenia progno-
zy oddziaływania na środowisko. Przedmiotem strategicznej oceny oddziaływania na środowisko 
jest studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Klembów.

Zainteresowani mogą zapoznać się z niezbędną dokumentacją sprawy w siedzibie Urzędu 
Gminy Klembów.

W związku z postępowaniem w sprawie strategicznej oceny oddziaływania na środowisko 
zainteresowani mogą składać wnioski, w tym do prognozy oddziaływania na środowisko i postę-
powania w tej sprawie w terminie do dnia 12.11.2014 r. Wnioski można składać w formie pisem-
nej lub ustnie do protokołu w siedzibie Urzędu Gminy Klembów, 05-205 Klembów, ul. Gen. Fr. 
Żymirskiego 38, albo w formie elektronicznej na adres urzad@klembow.pl. W temacie wniosku 
należy wpisać „Prognoza OOS – studium”.

Organem właściwym do rozpatrzenia wniosków jest Wójt Gminy Klembów.
W przedmiotowej sprawie postępowanie o transgranicznym oddziaływaniu na środowisko 

nie jest prowadzone.
/-/ Wójt Gminy Klembów

Kazimierz Rakowski  



     ←  19(211)  2 października 2014  →  11

Toczenie, frezowanie, ostrzenie 
narzędzi, CNN, TIG, 3D, koła 
zębate wykonuje TOK-FREZ, 

Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 
tel. /22/ 787-61-80

WYRÓB I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH 

– E.Kalicki. Ogrodzenia betonowe, 
pustaki żużlowe, bloczki, kręgi, EKO 

Atrakcyjne ceny. 
Tel. (22) 799 93 89, 604 555 651

Układanie glazury terakoty, 
malowanie i inne

tel. 600 798 517, (29) 757 25 30

Brukarstwo   Tanio - solidnie 
Duże doświadczenie, 

Tel. 667-261-828

Docieplenia budynków - 
elewacje - konkurencyjne ceny 

- krótkie terminy realizacji - 
602-482-572

Zatrudnię cukiernika - 
cukierniczkę oraz osoby do pracy 

w cukierni. Karpin k. Trojan, 
tel.503-311-503

Parapety zewnętrzne na wymiar. 
Cięcie i gięcie obróbek blacharskich. 

Produkcja nasad kominowych. 
Tel. 502073760

• Zakład kamieniarski nagrobki, 
parapety, schody tel. 502 472 396

• TOM-BUD Tynki Posadzki egregatem 
514632272

• Betoniarstwo Janusz Ostaszyk, Ko-
byłka ul. Ketlinga 4, tel. 602 388 709

PRACA

USŁUGI

FINANSE

NIERUCHOMOŚCI

MOTORYZACJA

BUDOWLANE

Kupię 
każdy samochód,

skorodowany i bez 
dokumentów, osobowy 
i dostawczy, w każdym 
stanie, również rozbity, 

bez opłat 
519353990

• Docieplanie budynków. Szybko, tanio, 
solidnie. Tel. 502 053 214

•  Futra, zamówienia, przeróbki, reperacje 
skór, 504 535  207

• Sprzedam mieszkanie w Rember-
towie, 45 m kw., dwupoziomowe, 
bezpośrednio, tel. 601 851 504

• Ekspresowe przepisywanie na kompute-
rze. Tel. 608 125 001

• Szukam pracy. Chałupnictwo: owerlok i 
stebnówka. Tel. 606 733 551 

• Przyjmę do pracy w cukierni z możli-
wością zakwaterowania. Mile widziane 
osoby z praktyką. Telefon kontaktowy: 
502-617-823

• Piekarnia Żytnia zatrudni piekarzy i 
ciastkarzy. Mile widziane świadectwo 
czeladnicze i mistrzowskie. Praca w 
Dąbrówce koło Radzymina. Tel. 29 75 78 
009 wew. 201 lub kom. 601 337 495

• Praca - Kelner, cukiernik do hotelu 
blisko Warszawy Praca na bankietach, 
weselach i w cateringu w Wawie. CV na: 
praca@willazagorze.pl

PRZEPROWADZKI
TRANSPORT

www.trans-mart.pl
tel. 22 781-60-03, kom. 601 911 362

Ząbki ul. 3 Maja 10 lok.10 II p.
tel./fax 22 781 44 56

tel. 601 898 715
www.metropolis.waw.pl

www.agencjametropolis.gratka.pl
e-mail: biuro@metropolis.waw.pl

Poszukujemy mieszkań, domów, 
działek do kupna i wynajmu

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, tel.: (22) 7611026

Wyroby własne mięsa i wędlin 
Wiesław Cudny, Nowy Jadów 4B, 
tel. 25 675-42-38, 600-556-538

Sprzedaż węgla, miał, groszek, 
tanio i dobrej jakości. 

Tel. 22 776 25 12, 501 122 370 

Najskuteczniejsze kosmetyki 
odmładzające z naturalnego 

kolagenu. Tel. 795 688 144

HYDRAULIK Pogotowie 24h
pogotowie wodno-kanalizacyjne 24h
instalacje sanitarne c.o., instalacje gazowe
montaż, spawanie, sprawdzanie szczelności
tel. 501 195 176
www.hydraulikbrzuchalski.pl

SKUP, SPRZEDAŻ

Posadzki mixokretem, zacieranie 
mechaniczne. 10 zł za m kw. 

Tel. 797 357 222

Sprzedam drewno kominkowe. 
Tel. 789 33 05 22

Drewno opałowe, klocki 
dębowe. Cena 130 zł za m3.

Tel. 508 193 081 

Zakład fryzjerski BOLERO w 
Ząbkach zatrudni uczennicę. 

Tel. 501 376 143

Poszukuję doświadczonej 
krawcowej do szycia zasłon, 

fi ran. Tel. 606 627 359

Chryzantemy od ogrodnika, 
różne odmiany kolor - hurt , 

detal. Kobyłka ul. Załuskiego 106

Sprzedaż drewna opałowego. 
Tel. 518 223 255

ZATRUDNIMY CUKIERNIKÓW 
i KUCHARZY

Zadzwoń 606115309 lub prześlij 
CV na praca@willazagorze.pl

Hotel Willa Zagórze 

Usługi ogólnobudowlane.
An-Bud-Jadów.pl

Budowa domów pod klucz, więźba 
dachowa, hydraulika, biały 

montaż, elektryka, malowanie, 
prace wykończeniowe. 

Andrzej Zyśk, tel.695-757-147

Szklarskie usługi (kompleksowo): 
lustra, ścianki szklane. Nowość! 

Szklane panele kuchenne, 
tel. 608-688-792

Sprzedam dom w centrum 
Radzymina do zamieszkania.

Tel. 501 260 472 

2 lokale usługowe (20 m2 i 60 
m2) do wynajęcia w Zagościńcu 

na ul. Kolejowej, przy PKP
tel. 505-482-698 501-098-358

Sprzedam działkę budowlaną 2000 m2. 
WYSYCHY, 44 km od Warszawy, kieru-
nek Wyszków. Ogrodzona, prąd-siła, 
studnia wiercona, wodociąg w ulicy. 
Księga wieczysta. 95 tys. zł; tel. 508 385 
718

Meble
kanapy, fotele, narożniki, 

stoły, krzesła.
Sprzedaż i naprawa.

Kobyłka, ul. Długosza 4
Tel. 503 983 738, (22) 786 11 05

BIUROWE

Kancelaria Podatkowa 

Kompleksowa obsługa 
księgowo-podatkowa � rm

Warszawa Rembertów 
Al. gen. Chruściela 44

tel. 22 610-28-29
e-mail: biuro@lex-fi n.pl

GEODETA
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Mapy do celów projektowych 
i prawnych, podziały i rozgraniczenia, 

wznowienie granic. Cyklinowanie, układanie 
parkietów, paneli itp. 

tel: 600-716-938

Prowadzisz gospodarstwo rolne 
lub firmę? Atrakcyjne kredyty 
i pożyczki. Także na ZUS i US. 

Tel. 720 905 305

betonowe, 
metalowe i panelowe
Sprzedaż, montaż. 

Tanio, Szybko, solidnie. 
Tel. 600 551 008

502 381 948

Ogrodzenia 

Hydraulika pełny zakres
Montaż instalacji urządzeń 

gazowych, hydraulika CO 
plastik, miedź, 

tel: 514 166 055
Domowe stacje uzdatniania wody, 

odżelaziacze, odmanganiaczne, 
zmiękczacze i inne

tel. 783 800 800 
Wołomin, ul. Lipińska 82

www.oresmiusz.pl

FILTRY DO WODY

Kasacja samochodów, złomowanie, 
skup złomu, sprzedaż części, napra-
wa samochodów, zbiórka sprzętu 
AGD i RTV. JAN TOKARSKI, Poświęt-
ne, ul. Szkolna 11. Biuro: Wołomin, 
ul. Wileńska 57. Tel./fax: (22) 787-
11-65, 668-46-90-13, 507-01-79-12
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KAMYK - Krzysztof Kozłowski
Oferujemy:
• układanie kostki brukowej
• bruk tradycyjny
• elewacje z kamienia
• budowę ogrodzeń
• altany ogrodowe
• oczka wodne

Tel. kom. 663 416 295
www.e-kamyk.pl

• elewacje z kamienia

KANCELARIA
RADCY PRAWNEGO

sprawy cywilne, rodzinne, 
spadkowe, pracownicze, 

gospodarcze i administracyjne
Rembertów

tel. 514-94-11-94
www.orszewska.pl

KSERO, FAX
SKANOWANIE 
DRUKOWANIE
PAT, Warszawa Rembertów
ul. Czerwonych Beretów 6

tel. 22 673 41 27, 607 670 806
www.pat.waw.pl

Pomniki już od 3.5 tys. zł!

Stajnia - Zagościniec. 
Nauka jazdy konnej. 
Tel: 53557335
608420887

AUTO - Gaz
montaż, serwis

MECHANIKA POJAZDOWA
Wieloletnie doświadczenie

FHU "Wiktor"
Trojany 37 B

Tel. 606 992 461
RATY

www.fhu-wiktor.com.pl

SKŁAD WĘGLA 
RUDA

Węgiel z polskich kopalń 
i tańszy importowany

Oferujemy:
- węgiel kostkę

- ekogroszek
- orzech

- miał
Transport 

powyżej 1 tony gratis!

Tel. 507 322 809 
504 071 374

• Sprzedam używane z Niemiec pralki, lo-
dówki, zmywarki, zamrażarki, chłodziarki, 
rowery, itp. 502-188-233

• Kupię garaż blaszak i betoniarkę. Tel. 697 
37 87 86

SPRZEDAM DOM
W ŁOCHOWIE

ul. ZAWILCOWA (200 mb od PKP)
•POWIERZCHNIA DZIAŁKI - 1008 m2

•WYMIAR DZIAŁKI DŁ. 43,5 mb, 
SZER. 23,17 mb

•POWIERZCHNIA UŻYTKOWA 177 m2 
PLUS GARAŻ 20 m2

•STRYCH NIEUŻYTKOWY - 36 m2

•KUBATURA - 795 m2

•Cena - 295 000 zł
KONTAKT 
• PIOTR 604-996-604
• MONIKA 604-947-641
• DOMOWY /22/400-27-48

HOLOWANIE POJAZDÓW
Rafał Krogulec tel. 601 717 458

MECHANIKA, BLACHARSTWO
LAKIERNICTWO, WULKANIZACJA
05-200 Wołomin-Duczki, ul. Zachodnia 2

tel. kom. 601 717 385

Rafał
W

TWO

Wiktor Szczęsny

ELEKTROINSTALACJE, POMIARY, 
KONTROLA DOSTĘPU 

         
Instalacje:
• elektryczne, antenowe
• domofony • alarmy
• TV przemysłowa

Tel. 536 799 777
GWARANCJA   

Nr upr.: G-1/E/EI-03/2012

Pełen zakres usług samochodów 
osobowych i dostawczych. 
Diagnostyka
komputerowa. 

www.robmar.okserwis.pl 
robmarauto@op.pl

Nadma, ul. Kozia Góra 2 
Tel. (22) 799 31 39, 502 242 090

osobowych i dostawczych. 

www.robmar.okserwis.pl 

ODŚWIEŻANIE I RENOWACJA 
WYROBÓW SKÓRZANYCH 

I FUTRZARSKICH
Czyszczenie w trocinie: futer, kożuchów oraz 
innych wyrobów skórzanych. Farbowanie, 
malowanie kożuchów, skór licowych. 

Kobyłka, ul. Wołomińska 36
tel. 22 786 31 50




